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Protokół z LVII sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego 

z dnia 2 stycznia 2024 r. 

 

Obecni wg sporządzonej listy obecności, załącznik nr 1.  

Nieobecni radni: B. Czarnocki, L. Iwaniuk, G. Kobyliński, J. Puścion, M. Ratyński, Ł. 

Śmiejkowski.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Odziemczyk o godz. 10 00 otworzył obrady 

LVII sesji Rady Powiatu Sokołowskiego. Podziękował wszystkim radnym za przybycie. Sesja 

została zwołana na wniosek Zarządu Powiatu. W sesji uczestniczyło 9 radnych, zatem rada była 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.     

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu.   

8. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. 2  

Wnioski do porządku obrad.    

  Wicestarosta Ryszard Domański zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 3 

sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny, pkt. 6 wolne wnioski i oświadczenia radnych, pkt 7 

przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu.   

  Nie zgłoszono innych wniosków do porządku sesji. 

Na obrady przyszedł A. Kietliński. 

  Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt 3 sprawozdanie Starosty 

z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności Zarządu Powiatu za okres 

międzysesyjny.  
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W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 2.  

  Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 6 wolne wnioski i 

oświadczenia radnych.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 3.  

  Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt 7 przyjęcie protokołu z 

sesji Rady Powiatu.   

  W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 4. 

Porządek sesji po zmianach: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

5. Zamknięcie sesji.  

Na obrady przyszedł radny Jarosław Misiak.  

Ad. 3  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

  Radna L. Oleszczuk zapytała, czy są jakieś zmiany w liniach komunikacyjnych w 

stosunku do poprzedniego roku.  

  Tomasz Świderski kierownik Wydziału Komunikacji i Transportu powiedział, że jest 

taka samo ilość linii komunikacyjnych jak w roku ubiegłym.    

  Radny W. Jańczuk zapytał, jaka jest sytuacja finansowa PKS i jaka by była, gdyby nie 

został sprzedana działka.  

  Starosta E. Sadowska powiedziała, że sprzedaż działki, to są dodatkowe środki 

finansowe. Na ostatniej sesji Prezes PKS był obecny i mówił, że na koniec listopada 2023r. 

firma ma dodatni wynik ok. 700 tys. zł. W tym wyniku nie jest ujęta kwota ze sprzedaży działki. 

Środki finansowe ze sprzedaży działki nie są przeznaczone na bieżąca działalność spółki. 

Spółka ma zarabiać i osiągać zyski.  
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Więcej chętnych do zabrania głosu nie było.  

  Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciw” nie było, 1 radny 

„wstrzymał się” od głosu, załącznik nr 5. 

W/w Uchwała Nr LVII/356/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 4  

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

  Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 11 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 7.  

W/w Uchwała Nr LVII/357/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 5 

Zamknięcie sesji.  

 Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady o godz. 10 20 zamknął obrady 

LVII sesji Rady Powiatu Sokołowskiego.    

   

                                                                                                 

 PRZEWODNICZĄCY RADY POWIATU   

                                                                                                                          Jacek Odziemczyk    

 

 

 

Protokół sporządziła  

Alicja Chormańska   
 

 

 

 


